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Protokół Nr 10/2021 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 22 czerwca 2021 r. 
 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta w Białogardzie  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
w 2020 roku.  

3. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie miasta Białogard za rok 2020. 
4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie ”Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu miasta 
Białogard na lata 2021-2032” – druk A, 

b) w sprawie sposobu ustalania wysokości opłat dodatkowych oraz przysługującej 
przewoźnikowi opłaty manipulacyjnej w odniesieniu do miejskiego regularnego 
przewozu osób – druk B, 

c) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w Białogardzie - druk C,  
d) w sprawie średniej ceny jednostki paliwa w mieście Białogard na rok szkolny 2021/2022 

– druk D, 
e) w sprawie utworzenia żłobka miejskiego i ustalenia jego statutu – druk E, 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia żłobka miejskiego i ustalenia jego statutu – 

druk F, 
g) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych oraz nadania mu 

statutu – druk G,  
h) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk H, 
i) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-2031 

– druk I. 
5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie posiedzenia.              
                                 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 
Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz przedstawiony porządek, głosując: 
za-5  (jednogłośnie).  
 

Ad 2  

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
w 2020 roku przedstawiła Monika Szczensnowicz Naczelnik Wydz. Komunikacji Społecznej 
i Promocji. 
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Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał czy jest dotacja na MMA? 
Naczelnik – odpowiedziała, że w ramach promocji Miasta. 
 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji zamknął w/w punkt. 
 

Ad 3 

Analizę stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie miasta Białogard za rok 2020 
przedstawiła Mariola Barcicka Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
M.Kopczyński – poruszył problem odmawiania przez Ład-San wywożenia pojemników. Radny 

pytał czy nowa firma ma już biuro? 
Naczelnik – odpowiedziała, że nie ma i będą płacić kary. Mają punkt informacyjny, gdzie 

prowadzą sprzedaż worków.  Szukają kogoś kto przy okazji będzie pracował. 
M.Kopczyński – stwierdził, że przy podpisywaniu umowy nie powiedziano jak to ma 

funkcjonować. 
Naczelnik – stwierdziła, że było ale wpisano do przetargu co punkt ma robić. 
M.Kopczyński – uważał, że powinni być zaproszeni na Komisję, aby ustalić to, by ludzie nie 

denerwowali się. 
Naczelnik – poinformowała, że było w tym celu zorganizowane spotkanie. 
P.Szyszlak – pytał jak wygląda sprawa deklaracji obecnie, czy przybywa czy ubywa? 
M.Smoliński – stwierdził, że ATF podpisując umowę zobowiązała się do odbioru głównych 

pojemników. 
Naczelnik – dodała, że do tego tych, które spełniają normy. Poprawiła się wizualizacja. Od 

przyszłego roku musi być kolorystyka.  
M.Smoliński – stwierdził, że 196 tys. zł jest tytułem upomnienia  z powodu braku wpłaty. Radny 

pytał a co z resztą? 
P.Szyszlak – dodał, że w BG Production pracuje 900 osób, z tego tylko 32 są z Białogardu. 
Naczelnik – poinformowała, że prowadzone są egzekucje. Przeszło 200 osób się wymeldowało. 

Naczelnik poinformowała o problemie 1-osobowym prowadzenia egzekucji. Byli pracownicy 
Straży Miejskiej kontrolują bałagan. Brakuje Straży Miejskiej, aby dać mandat. 

M.Siwek – pytał czy robiono coś w kierunku rozliczania od wody? 
Naczelnik – odpowiedziała, że Spółka RWiK zrobiła wykaz ile mieszkańcy zużyli wody za 6 

miesięcy. 
J.Leszczyk – poruszył sprawę śmieci i nadmiaru pojemników na śmieci. 
 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji zamknął w/w punkt. 
 

Ad 4   

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie ”Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu miasta 

Białogard na lata 2021-2032” – druk A, 
Przedstawiła: Mariola Barcicka Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska z autopoprawką 
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W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały z autopoprawką. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały z autopoprawką głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
b) w sprawie sposobu ustalania wysokości opłat dodatkowych oraz przysługującej 

przewoźnikowi opłaty manipulacyjnej w odniesieniu do miejskiego regularnego 
przewozu osób – druk B, 

Przedstawiła: Ewelina Szulakiewicz Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 

d) w sprawie średniej ceny jednostki paliwa w mieście Białogard na rok szkolny 2021/2022 
– druk D, 

Przedstawiła: Marta Grabczyńska Naczelnik Wydz. Edukacji 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 

e) w sprawie utworzenia żłobka miejskiego i ustalenia jego statutu – druk E, 
Przedstawiła: Marta Grabczyńska Naczelnik Wydz. Edukacji z autopoprawką w § 1, gdzie 

dodaje się nazwę „Gryfuś” oraz w § 2, gdzie dodaje się ul. Feliksa Stamma 14. 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały z autopoprawką. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały z autopoprawką głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia żłobka miejskiego i ustalenia jego statutu – 
druk F, 

Przedstawiła: Marta Grabczyńska Naczelnik Wydz. Edukacji 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 
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g) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych oraz nadania mu 
statutu – druk G,  

Przedstawiła: Marta Grabczyńska Naczelnik Wydz. Edukacji 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 

h) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk H, 
Przedstawiła: Iwona Kubiak Skarbnik Miasta z autopoprawką 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały z autopoprawką. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały z autopoprawką głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 

i) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-2031 
– druk I, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak Skarbnik Miasta 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 

c) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w Białogardzie - druk C.  
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 
Ad 5  

W sprawach różnych radni poruszyli następujące problemy: 

M.Siwek – pytał co się dzieje z poczekalnią przy PKP? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że są w trakcie podpisywania umowy i niebawem uruchomią. 
P.Szyszlak – pytał jakie będą koszty utrzymania i czy jest toaleta? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że ponad 3 tys. zł miesięcznie. Toaleta jest w Biedronce. 
Sekretarz – dodał, że rocznie koszty wyniosą około 40-45 tys. zł. 
P.Szyszlak – pytał jak wygląda sprzedaż budynku po Scholarze? 
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Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że był wystawiany kilkakrotnie ale nie było ofert. Wycena 
jest na 3 mln zł. 

P.Szyszlak – pytał jaki jest miesięczny koszt utrzymania? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że budynkiem zajmuje się ZGKiM. 
P.Szyszlak – stwierdził, ze nie chcieli kupić, bo jest z przeznaczeniem na oświatę.  
Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że jesienią zaproponują zmianę studium i planu na usługi i cele 

mieszkalne.  
P.Szyszlak – poruszył sprawę opłaty adiacenckiej w związku z poprawą infrastruktury przy 

Zaułku Drzewnym. 
Z-ca Burmistrza – powiedziała, że po wybudowaniu infrastruktury będzie naliczana opłata 

adiacencka. 
M.Kopczyński – poruszył temat amfiteatru i oznakowania terenu od ulicy słupkami z refleksem. 
 
 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 
 
Ad 6 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1520 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 

                Przewodniczący Komisji 

                    /-/ Paweł  Szyszlak 


